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Medarbejder udtalelse fra FMU skole og børn 

Aldrig har et budget været så fluffy og mudret som denne gang. Mange spændene tiltag, men uklart hvor 

og hvordan vi kommer i mål.  

Vi mener ikke at der skal spares på baggrund at forventninger og måltal, men at vi i stedet investerer i nye 

arbejdsgange og tiltag, ser om det virker og justerer. Derefter høster vi besparelserne, som så igen kan 

investeres i nye tiltag. 

Som medarbejder ønsker vi at blive inddraget når nye ideer udvikles, og ikke først når der ligger råskitser vi 

i bund og grund bare kan nikke til. Det er en proces der tager tid, til gengæld tages der ejerskab fra dag et. 

Det er meget lettere at sælge omstilling til vores kollegaer, hvis vi har været med ved bordet, end det er at 

sælge andres ideer. 

Vi vil opfordre til at der på alle områder hurtigst muligt laves en kompetence plan, så der er de nødvendige 

kompetencer til stede inden nye tiltag igangsættes. 

Derudover forventes en inddragende proces / MED-behandling inden politisk beslutning. 

 

Vi anbefaler at I læser udtalelserne fra de underliggende udvalg. 


